
Klima-, Energi- og Forsyningsudvalget

Til: Klima-, energi- og forsyningsministeren

Dato: 16. december 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KEF alm. del

Spørgsmål 162

Vil ministeren præcisere sine udtalelser til P1 den 11 juli 2019, hvor ministeren udtalte, at

det ikke giver mening at bygge flere landvindmøller, så længe man ikke kan lagre strøm-

men på el-nettet og ikke er i stand til at få alt strømmen ud til forbrugerne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Mette Hjermind De-

ncker (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mette.Dencker@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Ida Auken

formand
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